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Protokół Nr 27/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego 
w dniu 24 czerwca 2008 r. 

 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 

Obecni: 

• Przewodniczący:                                                    Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący:                                           Miros ław Waluś 

• Członkowie:                                                             Krzysztof Deutsch 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak  

        Krzysztof Wachowiak 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Na posiedzeniu nieobecna była Radna Pani 

Elżbieta Palka. 

 
Na posiedzenie zaproszono gości: 

• Starosta Pan Andrzej Pospieszyński, 

• Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Pan Grzegorz Mayer, 

• Skarbnik Pani Eleonora Gościniak, 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek Smektała, 

• Kierownik Biura Promocji i Rozwoju Powiatu Pan Michał Listwoń 

 

Ad. 3 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 7 „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Roberta Marcinkowskiego. 
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Ad. 4 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił protokół nr 26/08 z posiedzenia komisji. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 6 „za” i 1 „wstrzymującym” 
przy nieobecności Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego. 
 
Ad. 5 a 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie pozbawienia drogi powiatowej 

dotychczasowej kategorii przedstawił Dyrektor Pan Grzegorz Mayer. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 
Na posiedzenie komisji przybył Radny Pan Robert Marcinkowski. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie pozbawienia drogi powiatowej dotychczasowej 
kategorii. 
W wyniku głosowania uchwała nr 27/96/08 została podjęta głosami 7 „za” 
i 1 „wstrzymującym”. 
 
Ad. 5 b 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia cennika opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg z terenu Powiatu Gostyńskiego oraz prowadzenia parkingu strzeżonego, na 

którym umieszczane będą pojazdy usunięte z drogi przedstawił Przewodniczący Pan Henryk 

Sadzki. 

 
Starosta Pan Andrzej Pospieszyński dodał, że policja nie posiada sprzętu do usunięcia 

pojazdu, dlatego potrzebna jest firma, która zajmie się uszkodzonymi pojazdami. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy przeprowadzono przetarg na wykonanie 

usługi oraz gdzie znajduje się parking strzeżony. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że parking znajduje się przy komendzie 

policji w Gostyniu. Stawki wymienione w załączniku do projektu uchwały są uśrednione. 

Zebrano dane z sąsiednich powiatów. Starosta dodał, że brakuje specjalistycznych firm z 

uprawnieniami. Starosta wyjaśnił, że przetarg już się odbył. Wysłano zapytania ofertowe do 

kilku firm. Odpowiedziały dwie firmy, z czego wybrano najlepszą z możliwych. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki zapytał czy oferent przedstawił stawki. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, że stawki zostały zaproponowane 

wcześniej, na które oferent się zgodził. 
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Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy zwycięska firma ma wyłączność na usługi. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, że firma ma wyłączność. Zostanie 

podpisana umowa ze Starostwem na świadczenie określonych usług. Jeśli osoba 

uczestnicząca w wypadku chce sama odholować auto to nie ma żadnych przeciwskazań. 

Radny Pan Leszek Kamiński stwierdził, że firma holownicza powinna posprzątać miejsce 

wypadku. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński zaproponował dopisanie do umowy z wykonawcą 

usunięcie auta i jego elementów, które w wyniku wypadku zostały odłączone. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał ile osób obsługuje pojazdy powyżej 7,5 t. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że wszystko zależy od wykonywanej pracy i 

obsługi sprzętu. W przypadku powyżej 7,5 t roboczogodzina kosztuje więcej.  

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia cennika opłat za usuwanie pojazdów z 
dróg z terenu Powiatu Gostyńskiego oraz prowadzenia parkingu strzeżonego, na 
którym umieszczane będą pojazdy usunięte z drogi. 
W wyniku głosowania uchwała nr 27/97/08 została podjęta głosami 7 „za” 
i 1 „wstrzymującym”. 
 
Ad. 5 c 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zasad i trybu przyznawania, 

wstrzymywania i cofania oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników amatorów 

osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym 

przedstawił Naczelnik Pan Marek Smektała. 

 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał jakie będą skutki jeśli klub nie przedłoży raportu, 

o którym mowa w § 10. Radny stwierdził, iż warto dopisać skutki niezłożenia raportu, gdyż 

taki zapis zmobilizuje klub.  

Naczelnik Pan Marek Smektała poinformował, że w przypadku niezłożenia raportu zostanie 

przeprowadzone postępowanie wyjaśniające. Jest możliwość wstrzymania stypendium 

zgodnie z prawem. Naczelnik dodał, że § 5 określa warunki wstrzymania stypendium dla 

stypendysty, a § 10 określa zobowiązania klubu. Naczelnik stanął na stanowisku, by nie 

winić dodatkowo zawodnika za brak systematyczności klubu. 

Radny Pan Robert Marcinkowski złożył wniosek o dodanie do § 10 ust. 2 w brzmieniu: „2. 

Brak realizacji zapisów ust. 1 powoduje wstrzymanie wypłaty stypendium dla zawodnika do 

czasu złożenia raportu o realizacji programu przygotowań do zawodów”. 
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek o dodanie do 
§ 10 ust. 2 w brzmieniu: „2. Brak realizacji zapisów ust. 1 powoduje wstrzymanie 
wypłaty stypendium dla zawodnika do czasu złożenia raportu o realizacji programu 
przygotowań do zawodów”. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty głosami 8 „za”. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania 
oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników amatorów osiągających 
wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/98/08 została podjęta głosami 8 „za”. 
 
Ad. 5 d 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle 

Chorych w Poniecu działającego w strukturze Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Starosta Pan Andrzej Pospieszyński. 

 
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak poinformował o złożonym wniosku przez Komisję Spraw 

Społecznych w sprawie spotkania się Zarządu z załogą Oddziału w Poniecu. Jest wiele 

wątpliwości, więc pracownicy powinni być informowani na bieżąco o przebiegu sprawy. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał na jakim etapie są rozmowy z siostrami. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że siostry nie przedstawiły jednoznacznego 

stanowiska. Mają obiekcje do warunków przedstawionych przez Zarząd. Zarząd poprosił o 

dostarczenie ostatecznej odpowiedzi do 26 czerwca br. Jeśli siostry będą potrzebowały 

więcej czasu to przyjmie się uchwałę, bo jej zapisy umożliwiają wycofanie się. Na spotkaniu 

z dyrekcją Narodowego Funduszu Zdrowia wszelkie obawy, jakie miały siostry zostały 

rozwiane, a mimo wszystko siostry nie zostały przekonane. Jest prawdopodobne, ze siostry 

nie przejmą Oddziału w Poniecu. W tym tygodniu odbędą się rozmowy ze związkami 

zawodowymi w Poniecu. Szpital może funkcjonować w budynku sióstr do 2012 roku. 

Możliwe jest przeniesienie oddziału do innego obiektu. Wówczas istnieje szansa zatrudnienia 

wszystkich dotychczasowych pracowników. Po rozmowach z lekarzami Zarząd doszedł do 

wniosku, ze taki oddział musi istnieć chociażby ze względu na pacjentów z powiatu. W 

przypadku nierentowności oddziału zostaną podjęte odpowiednie kroki, gdyż powiatu nie 

stać na altruizm. Ze strony Zarządu od początku była dobra wola, by siostry miały dobre 

warunki do podjęcia decyzji. W przypadku zerwania rozmów jest kilka opcji: a) wybudowanie 

nowego pawilonu, b) przeznaczenie kilku łóżek w gostyńskim szpitalu dla przewlekle chorych 

lub c) przekształcenie 1 domu pomocy społecznej w oddział opiekuńczo-pielęgnacyjny. 
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Starosta poinformował, że do tej pory pisemnie wypowiedział się dyrektor NFZ, że kontrakt 

pozostaje ten sam w przypadku przejęcia oddziału przez siostry. Starosta zauważył, iż 

pracownicy oddziału byli informowani o stanie rozmów z siostrami. Starosta wyjaśnił, że 

dyrektor SP ZOZ Pan Maciej Janiszewski definitywnie odchodzi na emeryturę z dniem 

1 lipca br. Pozostaje również do spłaty kredyt w wysokości 2,5 mln zł.  

Naczelnik Pan Marek Smektała dodał, że wysłano do 84 podmiotów przedmiotową 

uchwałę. Odpowiedziało 16 podmiotów, w tym 2 podmioty negatywnie. Sejmik Województwa 

Wielkopolskiego zaopiniował projekt pozytywnie. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w 
Poniecu działającego w strukturze Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Gostyniu. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/99/08 została podjęta głosami 4 „za” 
i 4 „wstrzymującymi”. 
 
Ad. 5 e 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały nr IX/66/07 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 9 sierpnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2007-2010 przedstawił Kierownik 

Pan Michał Listwoń. 

 

Zaproponowane zmiany wynikają z: 

-wykonania budżetu i zadań z 2007 roku; 

-wykreślenia z WPI inwestycji, których realizacja zakończyła się w roku 2007; 

-urealnienia kosztów oraz przedmiotu (nazwy) inwestycji zgodnie z podjętymi lub 

planowanymi działaniami aplikacyjnymi o środki zewnętrzne lub w wyniku uzyskanych 

kosztorysów i dokumentacji technicznych. 

 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński dodał, że powiat nie otrzymał pomocy finansowej z 

Urzędu Marszałkowskiego na rondo w Czachorowie. Inwestycja zostanie przesunięta na lata 

2009-2010. Na remont drogi do Czachorowa pozyskano środki unijne. 

Radny Pan Leszek Kamiński zauważył, ze Gmina Gostyń partycypuje w kosztach remontu 

drogi i ronda w Czachorowie. Czy w związku z przesunięciem w czasie inwestycji gmina 

wycofa środki? 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że pieniądze gmina przeznaczyła na 

poszerzenie drogi do Czachorowa, więc środków nie stracimy. 
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały nr IX/66/07 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 9 sierpnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2007-2010. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/100/08 została podjęta głosami 7 „za” 
i 1 „wstrzymującym”. 

 

Ad. 5 f 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Borek Wlkp. przedstawił Starosta pan Andrzej Pospieszyński. 

 

Burmistrz Borku Wlkp. na spotkaniu dotyczącym przejęcia od Skarbu Państwa przez 

Gminę Borek Wlkp. drogi położonej we wsi Studzianna zwrócił się do Zarządu Powiatu oraz 

przedsiębiorców korzystających z tejże drogi o wsparcie finansowe koniecznych do 

wykonania prac remontowo budowlanych zmierzających do jej odbudowy. Z uzyskanych 

informacji wynika, że podmioty gospodarcze zobowiązały się do partycypowania w kosztach 

remontu. 

Do maja 2008r. opisana wyżej droga znajdowała się w zasobie nieruchomości Skarbu 

Państwa prowadzonym przez Starostę, który nie posiadał środków na realizację prac 

remontowych. Bezpośrednio przyległy odcinek drogi powiatowej został już wyremontowany 

przez Powiatowy Zarząd Dróg w Gostyniu. Mieszkańcy wsi Studzianna wielokrotnie zwracali 

się do Starostwa o dokonanie napraw jezdni. Zarząd wielokrotnie omawiał tę sprawę i 

wystąpił do Wojewody Wielkopolskiego o komunalizację drogi na rzecz Gminy Borek Wlkp.  

Biorąc pod uwagę, że Gmina Borek Wlkp. nie ujmowała przedmiotowej drogi w wieloletnich 

planach inwestycyjnych, a stan techniczny zagraża bezpieczeństwu ruchu drogowego, 

Zarząd proponuje udzielenie Gminie Borek Wlkp. pomocy finansowej na odbudowę drogi.  

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki zapytał o zakres finansowy pomocy. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że warunki pomocy zostaną określone w 

porozumieniu o pomocy finansowej. 
Radny Pan Leszek Kamiński stwierdził, że nie jest to droga powiatowa. Radny zapytał 

dlaczego nie zmniejszono tonarzu, by ciężkie pojazdy nie mogły poruszać się tą drogą lub 

obciążyć kosztami firmę. 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński odpowiedział, że porozumienie jest kompromisem. 

Sejm zniósł możliwość ponadnormatywnej partycypacji w kosztach. 

Radny Pan Mirosław Waluś stwierdził, że sfinansowanie drogi gminnej będzie 

precedensem. 
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Borek 
Wlkp. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/101/08 została podjęta głosami 5 „za”, 
1 „wstrzymującym” i 2 „przeciw”. 
 

Ad. 5 g 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Krobia przedstawił Przewodniczący Pan Henryk Sadzki. 

 

Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego przewiduje rozbudowę ZSOiZ 

w Krobi. W trakcie prowadzonych czynności zmierzających do realizacji inwestycji 

stwierdzono, że Powiat Gostyński nie może być jej inwestorem, gdyż nie przysługuje mu 

prawo własności. Gmina Krobia jest zainteresowana rozbudową należącego do niej obiektu. 

Burmistrz Gminy Krobia poinformował, że dokumentacja techniczna dotycząca rozbudowy 

ZSOiZ w Krobi została przekazana przez Radę Rodziców do Urzędu Miejskiego w Krobi i że 

kwestia tej inwestycji została również omówiona na posiedzeniu Rady Miejskiej, gdzie Radni 

zdecydowali o podjęciu realizacji ww. inwestycji. 

W budżecie Powiatu na rok 2008 ujęto kwotę 150.000 zł na ww. inwestycję. Zarząd 

proponuje przekazanie tej kwoty Gminie Krobia, jako pomocy finansowej oraz dalsze 

wsparcie inwestycji w roku 2009 w tej samej wysokości. 

 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak opuścił posiedzenie komisji. 
 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński dodał, że inwestycja ma wynieść 500 tys. zł. Planuje 

się dobudować 4 klasy. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krobia. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/102/08 została podjęta głosami 7 „za” przy 
nieobecności Radnego Pana Jarosława Jędrkowiaka. 
 
Ad. 5 h 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaciągnięcia kredytów 

długoterminowych z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej przedstawiła Skarbnik 

Pani Eleonora Gościniak. 
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 Kredyt z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej zaciągany jest na 

inwestycje prowadzone w miejscowościach poniżej 20.000 mieszkańców i udzielany jest do 

wysokości 500.000 zł z oprocentowaniem 0.88 kwoty redyskonta weksli nie mniej niż 4 %.  

Oprocentowanie kredytów w bankach komercyjnych jest oparte na stawce Wibor 1M lub 3 M 

i jest wyższe.  

Korzystnym argumentem jest również fakt, że na kredyt z EFRWP nie ma zastosowania 

ustawa Prawo zamówień publicznych. 

 

Skarbnik Pani Eleonora Gościaniak dodała, że wykreślony w autopoprawce zostanie punkt 

dotyczący drogi Stankowo-Gostyń. 

 

Na posiedzenie wrócił Radny Pan Jarosław Jędrkowiak. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaciągnięcia kredytów długoterminowych 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/103/08 została podjęta głosami 6 „za” 
i 2 „wstrzymującymi”. 
 
Ad. 5 i 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu 

na 2008 r. przedstawiła Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 

 

Zmiany w planie dochodów 

I. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 104.700 zł z tyt. dofinansowania z gmin na program 

likwidacja azbestu – dz.900 rozdz.90011 § 2440: 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 513.000 zł z tyt. zwiększonych wpływów  

z odpłatności w Domach Pomocy Społecznej – dz. 852 rozdz. 85202 § 0830. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł z tyt. wpływów z powiatów  

na pokrycie kosztów utrzymania wychowanków Domu Dziecka – dz. 852 rozdz. 85201 

§ 2320. 

3. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 13.000 zł w DD w Bodzewie z tyt. wpływu 

środków od sponsorów – dz. 852 rozdz.85201 § 0970. 

4. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 1.750 zł w ZSR w Grabonogu z tyt. wpływów  

za zakwaterowanie w internacie – dz.854 rozdz.85410 § 0830. 

 

Plan dochodów po zmianach zwiększa się o kwotę 732.450 zł.  
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Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę 1.032.450 zł.             

Planowany deficyt zwiększa się o kwotę 300.000 zł. 

 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak poruszył temat podwyżek w domach pomocy społecznej. 

Radny zapytał czy wniosek Komisji Samorządowo-Organizacyjnej dotyczący podwyżek dla 

pracowników DPS był rozpatrzony. Czy udzielone podwyżki satysfakcjonują pracowników? 

Starosta Pan Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że podwyżki były na miarę możliwości 

powiatu. Zarząd prowadzi rozmowy z Wojewodą o przyznanie dodatkowych środków. 

Zrezygnowano z budowy windy w Rogowie. Brakuje 600 tys. zł na działalność DPS. W 

ostateczności zaciągnie się kredyt w grudniu. Starosta dodał, że jeśli pokażemy, że powiat 

ma środki na podwyżki, wówczas Wojewoda nie będzie chciał dołożyć. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2008 r. 
W wyniku głosowania Uchwała nr 27/104/08 została podjęta głosami 8 „za”. 
 
Ad. 6 

Brak wolnych głosów i wniosków. 

 
Ad. 7 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie komisji. 

 

 
                                                                                  Przewodnicz ący 
                                                                        Komisji Bud żetu, Inwestycji  
                                                                         i Rozwoju Gospodarczego  
 
                                                                                     Henryk Sadzki  
 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


